
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 491 

 

На 21 март 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно откриване на процедура за 

възлагане на обществена поръчка с предмет: „Изготвяне на аудио и 

аудио-визуални произведения и други материали във връзка с 

разяснителна кампания при произвеждане на изборите за членове на 

Европейски парламент от Р. България през месец юни 2024 г. 

  Докладва: Цветозар Томов 

2. Проект на решение относно предложение до президента на 

републиката за насрочване на частичен избор за кмет на кметство 

Богданов дол, община Перник. 

  Докладва: Димитър Димитров 

3. Искания за изплащане възнаграждения на ОИК. 

  Докладват: Цветанка Георгиева, Елка Стоянова, 

   Георги Баханов и Ерхан Чаушев 

4. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева,  

   Димитър Димитров, Цветозар Томов, Севинч  

   Солакова, Йорданка Ганчева, Гергана Стоянова, 

   Елка Стоянова, Любомир Георгиев и Цветанка 

   Георгиева 

 

ПРИСЪСТВАХА: Димитър Димитров, Цветозар Томов, Емил 

Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, Георги Баханов, Гергана 
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Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева. 

ОТСЪСТВА: Камелия Нейкова. 

 

Заседанието бе открито в 10,30 ч. и председателствано от 

госпожа Росица Матева – зам.-председател на Централната 

избирателна комисия. 

* * * 

 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Добър ден, 

колеги! 

В залата сме 9 членове на Централната избирателна комисия 

– имаме необходимия кворум. Можем да започнем заседанието. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно откриване на процедура за 

обществена поръчка с предмет: „Изготвяне на произведения за 

разяснителната кампания на ЦИК, свързана с изборите за членове на 

Европейски парламент с докладчик колегата Томово. 

2. Проект на решение относно предложение до президента на 

републиката за насрочване на частичен избор за кмет на кметство 

Богданов дол, община Перник, област Перник с докладчик колегата 

Димитров. 

3. Искания за изплащане възнаграждения на общински 

избирателни комисии с докладчици госпожа Георгиева и Елка 

Стоянова. 

4. Доклади по административни преписки – докладват 

колегите: Войнов, Димитров, Томов, Солакова, Ганчева, Стоянова, 

Гергана Стоянова, Георгиев и аз ще ви докладвам. 

Имате ли предложения за промени в дневния ред? 

Заповядайте, колега Георгиева. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Моля да ме включите в точка 

четвърта: Доклади по административни преписки. 
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ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Други 

предложения? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване за приемане на дневния ред. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

От днешното заседание поради ползване на отпуск отсъства 

колегата Нейкова. Останалите колеги ще се присъединят. 

Колеги, преди да започнем с дневния ред, използвам случая 

да ви поздравя с 10-годишнината от датата, на която е 

конституирана Централната избирателна комисия като постоянно 

действащ независим държавен орган. Това беше на 21 март 2014 г., 

когато с Указ № 53 на президента Плевнелиев, е назначен състав на 

Централната избирателна комисия, който да организира всички 

видове избори в Република България.  

От този момент досега са организирани 15 национални 

избора от постоянно действащата Централна избирателна комисия, 

три национални референдума и множество нови и частични избори, 

както и местни референдуми, по които Централната избирателна 

комисия, разбира се, е изработила документи и е взимала решения. 

Поздравявам всички колеги – и настоящи, и бивши, и не само 

колегите от Централната избирателна комисия като постоянно 

действащ държавен орган, а и всички колеги, които са били членове 

на Централната избирателна комисия в годините назад, да бъдат 

живи и здрави! 

Ще започнем с втора точка от дневния ред, тъй като по първа 

точка администрацията трябва да преведе документацията във вида, 

в който Централната избирателна комисия е решила да бъде обявена 

поръчката. Когато бъде готова, ще се върнем на първа точка. 

 

По втора точка от дневния ред: 
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ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРЕДЛОЖЕНИЕ ДО 

ПРЕЗИДЕНТА НА РЕПУБЛИКАТА ЗА НАСРОЧВАНЕ НА 

ЧАСТИЧЕН ИЗБОР ЗА КМЕТ НА КМЕТСТВО БОГДАНОВ ДОЛ, 

ОБЩИНА ПЕРНИК. 

Колега Димитров, заповядайте.  

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря. Колеги, с вх. № МИ-15-

276-1/20.03.2024 г. е постъпило писмото, което очаквахме, от ОИК – 

Перник. Писмото има описателен текст, но заключението в този 

текст е, че Решение № 302-МИ на ОИК – Перник, е влязло в сила. 

Да припомня, докладвах, има го това изречение, помолих 

председателката Петрова да го запишат, така че можем да вземем 

решение с проектен номер 3876. 

Предлагам да вземем решение, с което да предложим на 

президента на републиката да насрочи избор за кмет на кметство 

Богданов дол, община Перник, като се прекрати мандата на 

Венцислава Кирилова Кирилова. Това е моето предложение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колега 

Димитров, лека корекция: мандатът е прекратен с Решение № 302 на 

ОИК – Перник, което е удостоверено с вчерашното писмо от 

председателя и секретаря на ОИК, че е влязло в сила. 

Въз основа на това влязло в сила решение на ОИК и 

останалите документи предлагате Централната избирателна комисия 

да вземе решение да предложи на президента на Република България 

да насрочи частичен избор за кмет на кметство Богданов дол. 

Колеги, становище по предложението за проект на решение? 

Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Решението е № 3028-МИ/21.03.2024 г. 
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Колеги, подлагам на гласуване проект на писмо до 

президента на републиката с проектен номер 9217, което е в папката 

на колегата Димитров. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

С това изчерпахме втора точка от дневния ред. 

 

Преминаваме към трета точка: 

ИСКАНИЯ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА 

ОБЩИНСКИ ИЗБИРАТЕЛНИ КОМИСИИ. 

Заповядайте, колега Георгиева. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, с вх. № МИ-27-

118/14.03.2024 г. в Централната избирателна комисия е постъпило 

искане от ОИК – Русе, за изплащане на възнаграждение за 

проведено заседание на 7 март във връзка с прекратяване 

пълномощията на общински съветник и обявяване за избран на 

следващия в листата на политическата партия. 

Към преписката са приложени всички изискуеми документи. 

Налични са контролен лист и счетоводна справка. Сумата е в размер 

на 784,70 лв.  

Предлагам ви да я одобрим за ОИК – Русе. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. 

Колеги, становище по доклада? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Емил Войнов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващият докладчик в тази точка не е в залата в момента, 

така че ще се върнем по-късно на точка трета. 

 

Преминаваме към точка четвърта: 



6 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Колега Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, ще ви 

предложа няколко писма за изпращане. 

Във връзка с необходимостта от извличане на данните и 

архивиране на флашпаметите от гласуването на втория тур на 

изборите за кметове на 5 ноември 2023 г. предлагам да изпратим 

писмо до Министерството на електронното управление с молба за 

тяхното съдействие с изпълнители на дейността. Проектът на писмо 

е под номер 9236. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по предложението за писмо? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Емил Войнов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, във връзка с 

произвеждане на машинното гласуване на изборите за членове на 

Европейски парламент от Република България и предвид 

необходимостта от подмяна на амортизирани флашпамети за 

машините за гласуване предлагам да изпратим писмо до 

„Смартматик“, които са производители на машините, с което да 

поискаме информация относно цената за закупуване на флашпамети. 

Проектът на писмо е под номер 9237. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по проекта на писмо. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – 1 (Георги Баханов). 
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ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, във връзка с приключилата работа 

по изваждане на акумулаторните батерии в склада на „Карго-

партнер“ предлагам да изпратим писмо до „ЕнЕрДжи Сорс“, с които 

имаме договор за съхранение и зареждане на батериите, с искане да 

транспортират батериите до склада за съхранение и да ги заредят за 

изборите през месец юни. Проектът на писмо е с проектен номер 

9243. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по проекта. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, в тази точка ще ви докладвам писмо от 

администрацията на президента на републиката.  

С вх. № ЧМИ-01-23/20.03.2024 г. ни се изпраща Указ № 71, с 

който президентът на републиката насрочва частичен избор за кмет 

на кметство Теплен, община Хаджидимово, област Благоевград на 

23 юни и Указ № 72, с който президентът на републиката насрочва 

частичен избор за кмет на кметство Голямо Градище, община Опака, 

област Търговище на 23 юни.  

Указите ще бъдат публикувани на интернет страницата на 

ЦИК в раздела „Частични избори – 23 юни“. 

Докладвам ви писмо с вх. № ЧМИ-04-03-7/20.03.2024 г. от 

Министерството на регионалното развитие и благоустройството от 

главен директор на ГД ГРАО относно проверка за гласуване в 

нарушение на правилата на Изборния кодекс в нови и частични 

избори за кметове на кметства, проведени на 10-и и на 17 март 

2024 г.  

С това писмо главният директор ни уведомява, че след 

извършената проверка на списъците, в произведените избори на 
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10 март и на 17 март няма избиратели, които да са гласували в 

нарушение на правилата на Изборния кодекс – за сведение. 

Колеги, връщам на доклад писмо с вх. № МИ-00-

34/18.03.2024 г., което докладвах на 19 март за запознаване и след 

обсъждане в работна група ви предлагам да изпратим на 

„Информационно обслужване“ АД писмо с указания във връзка със 

зададените въпроси. Писмото е с проектен номер 9241. 

Моля да се запознаете с него, след което ще го подложа на 

гласуване. 

Моля за становище по проекта? Ако няма предложения по 

текста, моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, въз основа на доклад от 19 март по две заявления, 

които ви докладвах, с вх. №№ ЦИК-11-16 и ЦИК-11-17, е извършена 

проверка от звено „Регистри“. И за двете гражданки, които са 

подали тези заявления, е установено, че не са регистрирани нито от 

Централната избирателна комисия, нито от районни, общински или 

секционни избирателни комисии в някакво качество за участие в 

изборите, така че няма как да бъдат заличени от нашата база данни. 

Предлагам ви да върнем отговор в този смисъл и на двете 

гражданки. Писмата са с проектни номера 9241 и 9242 във 

вътрешната мрежа.  

Моля за вашето становище. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 
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Докладвам ви призовка с вх. № НС-08-37-3/20.03.2024 г. по 

адм. дело № 2322/2024 г. по описа на Административен съд – 

София-град, с която ни известяват, че ръководителят на звено 

„Правна дейност“ към Централната избирателна комисия се 

призовава да се яви на 10 май от 14,00 ч. за съдебно заседание по 

делото – за сведение. 

Докладвам ви писмо с вх. № ЦИК-00-154-3/20.03.2024 г., 

изпратено ни от процесуалните представители на ЦИК по Търговско 

дело № 822/2022 г., с което ни се изпраща протокол от съдебно 

заседание, проведено по делото, от 15 март 2024 г. – за сведение. 

Докладвам и докладна записка с вх. № ЦИК-09-

88/20.03.2024 г., в която се предлага да бъдат издадени нови 

електронни подписи на     Е.                       Х., старши юрисконсулт в 

звено „Правна дейност“ и        Н.              И., старши експерт. 

Наличен е контролен лист, има и подготвено писмо до 

изпълнителния директор на „Информационно обслужване“ АД да 

бъдат издадени новите подписи на двамата служители. 

Предлагам да гласуваме да бъдат издадени новите подписи и 

да бъде извършено плащането за тях. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик в тази точка – колегата Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря. Колеги, имам няколко 

писма, които трябва да ви съобщя за сведение. 

Първото от тази серия е с вх. № ЦИК-07-31/21.03.2024 т. – 

преводът, с който Международна публична администрация ни е 

съобщила за двата семинара, които ще се проведат във Вашингтон и 

в Лондон – докладвам за сведение. 
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За сведение също е и писмо, получено с вх. № ЦИК-07-27-1, с 

което Централната комисия на Корея ни известява, че е приключила 

регистрацията за форума за избори в Корея, който ще се проведе 

през 2024 г. Поканата е в папката на госпожа Нейкова от 19 март – за 

сведение. 

Следващият ми доклад ще ви представя малко по-късно. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА:  Следващ 

докладчик – колегата Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

ЦИК-12-14/20.03.2024 г. Писмото е от Обществения съвет към 

Централната избирателна комисия, с което ни уведомяват за 

свикване на редовно заседание на Обществения съвет днес от 

16,00 ч. 

В тази връзка от Обществения съвет молят за помещение за 

провеждане на заседанието, работещ лаптоп и компютър с интернет 

връзка за включване на членовете на Обществения съвет, които не 

могат да присъстват, стенограф и пропуски. 

Приложен е дневния ред на заседанието, който включва три 

точки: 1. Среща с господин Теодор Стойчев, ръководител на Бюрото 

на Европейския парламент в България; 2. Обсъждане на предстоящи 

дейности преди изборите за Европейски парламент; 3. Разни.  

Приложен е и списъкът на хората, които ще участват или ще 

бъдат поканени като гости на заседанието – докладвам за сведение. 

Колеги, във връзка с преписката, която докладвах – искането 

на Обществения съвет, предлагам да изпратим писмо до 

администрацията на Народното събрание с молба за осигуряване на 

зала за провеждане на заседанието на Обществения съвет 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становища по предложението? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 8 (Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, 
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Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

3 (Георги Баханов, Ерхан Чаушев, Севинч Солакова). 

Заповядайте, колега Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Гласувах против, защото 

отношенията между Обществения съвет и ЦИК не са нормални и 

следва да се коригират. Това е знак, съжалявам, че има и решение, 

но това е знак, който искам да се даде към Обществения съвет да 

коригират поведението си спрямо органа Централна избирателна 

комисия. Те са Обществен съвет към ЦИК! 

По никакъв начин тяхното поведение, действията, актовете 

им не кореспондират със статута на Обществения съвет към 

Централната избирателна комисия. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Следващ 

докладчик – колегата Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка с вх. № 

ЦИК-09-90/20.03.2024 г. се представя заявка за лимит за месец април 

2024 г. съгласно указания от 13 февруари на министъра на 

финансите относно процедурата за предоставяне в Министерството 

на финансите на заявките за лимити в определените срокове –

изготвена е такава заявка. По указанията заявката се изпраща в 

електронен вид до служителя от Министерството на финансите, 

който отговаря за Централната избирателна комисия.  

Предлагам да одобрим главният счетоводител да изпрати 

заявката по електронен път до Министерството на финансите. Става 

дума за месец април. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становища по доклада? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 
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СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с вх. № ЦИК-09-

87/19.03.2024 г. по повод постъпила фактура с вх. № ЦИК-99-

29/15.03.2024 г. от РОНОС ООД за извършена доставка в 

Централната избирателна комисия е представена тази докладна 

записка заедно с контролен лист за извършване на предварителен 

финансов контрол относно законосъобразността. 

Предлагам ви да одобрим разход в размер на 1260,12 лв. и 

извършване на плащането. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по доклада и по предложението? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

НС-22-5/18.03.2024 г., получено по електронната поща, от           П. 

П., инженер-математик, член на Обществения съвет от Асоциацията 

на свободното слово „Анна Политковская“, носител на 

международна награда за защита на човешките права и зам.-

председател на Национално движение „Екогласност“. Пише до 

президента на Република България, до председателя на Народното 

събрание и до министър-председателя, до господин П.         П., 

народен представител, до Централната избирателна комисия и до 

Обществения съвет към ЦИК във връзка с машинното гласуване на 

местните избори. 

Към писмото е приложено копие от постановление на 

Софийска градска прокуратура за отказ да се образува досъдебно 

производство по преписка с посочен номер – докладвам ви го за 

сведение. 

Във връзка със списъка на гласувалите в нарушение във 

вътрешната мрежа в папка с моите инициали има шест писма до 
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Районна прокуратура – Враца. Това са всички, за които предлагам да 

се изпрати сигнал до Районната прокуратура за извършване на 

проверка с оглед на налични данни за извършено престъпление в 

изборите за местни органи на власт на 29 октомври 2023 г. 

Останалите по този списък, включително и за областите Видин и 

Велико Търново, предлагам да обсъдим на работна група. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по проектите на писма – шест идентични, до Районна 

прокуратура – Враца, с различните имена, разбира се. 

Ако нямате предложения, моля, режим на гласуване общо за 

шестте писма. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: От ОИК – Омуртаг, сме получили 

документите от проведеното повторно преброяване на бюлетините в 

три секции в община Омуртаг. Въз основа на това преброяване са 

изготвени протоколите на секционните избирателни комисии, както 

и е представен протокол на общинската избирателна комисия с 

актуализираните данни, включително и Решение № 162 от 16 март 

2024 г. Това повторно преброяване е извършено в изпълнение на 

решение на Административен съд – Търговище, по дело № 172 от 

24 ноември 2023 г., потвърдено с Решение № 2745 от 7 март 2024 г. 

на Върховен административен съд. 

Предлагам ви, тъй като протоколът на ОИК е представен 

неразпластен, разпластен на работна група от вчерашна дата, да 

върнем на Общинската избирателна комисия техния екземпляр за 

архивиране, а всички представени документи да бъдат приобщени 

към документите на ОИК – Омуртаг, от произведените избори за 

общински съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. 
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ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по доклада? Не виждам. 

Подлагам на гласуване изпращането на писмо, с което да 

върнем екземпляра за общината. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик – колега Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, ще ви докладвам 

няколко преписки, които са идентични по своето съдържание, с 

искане на информация от Комисията за защита на личните данни във 

връзка с постъпили жалби при тях. Информацията ведно с 

придружителното писмо е подготвена във вътрешната мрежа и ако 

не възразявате, да ги гласуваме заедно – вх. № НС-23-2/20.03.2024 г., 

НС-23-3; НС-23-4 и НС- 23-1 от 20 март 2024 г. Проектите на писмо 

ведно с информацията са във вътрешната мрежа. 

Предлагам да гласуваме изпращането на информацията по 

тези преписки до Комисията за защита на личните данни. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване на четирите писма, които са във 

вътрешната мрежа с проектни номера 9243, 9244, 9245 и 9246. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви постъпила 

преписка, препратена ни от Министерството на външните работи с 

вх. № ЕП-04-01-96/20.03.2024 г. Става въпрос за доклад на 

заседанието на Работна група „Общи въпроси“ – докладвам ви го за 

сведение и за класиране съобразно наше решение. 
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На мой доклад е разпределено писмо във връзка с 

регистрация и гласуване на предстоящите европейски избори с вх. 

№ ЕП-22-7/19.03.2024 г., като предлагам да не отговаряме с оглед 

нашата разяснителна кампания, а в рубриката „Въпроси и отговори“, 

която имаме, да отговорим на такива писма. 

Колеги, ще ви докладвам преписка с вх. № МИ-27-

119/15.03.2024 г., която ОИК – Котел, е изпратила в Централната 

избирателна комисия в частта с искане за изплащане на 

възнаграждение ведно с оригинален изпълнителен лист, като сега ви 

я докладвам в частта по отношение на заявление от лицето, което е 

приложило оригинален изпълнителен лист за разноски по адм. дело 

№ 405/2023 г. по описа на Административен съд – Сливен, с което е 

осъдена Централната избирателна комисия, съгласно издадения 

изпълнителен лист, да заплати на лицето с посочено ЕГН сумата в 

размер на 1608,40 лв., представляващи извършени по делото 

разноски за адвокатска защита и съдебна експертиза.  

В останалата част преписката, бях уведомена, че не е готова 

за доклад – искането за изплащане възнаграждения, след като днес 

си издирвах преписката в оригинал.  

Изготвена е докладна записка и контролен лист по отношение 

на законосъобразност за изплащане на сумата съобразно доклада ми. 

Предлагам с протоколно решение да одобрим плащането на 

тази сума, след като вече, виждам, че и главният счетоводител, и 

финансовият контрольор са удостоверили, че е законосъобразно 

плащането. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по доклада и предложението? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 
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Следващ докладчик – колегата Гергана Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви работата на 

комисията за разглеждане и оценка на постъпила оферта във връзка 

с публикуваната обява за събиране на оферти с предмет: 

„Застраховане на движимо имущество на Централната избирателна 

комисия по Обособена позиция № 1: „Застраховане на 12837 

комплекта СУЕМГ“. Отразена е в протокола от работата на 

комисията, който се намира в моя папка от днешна дата.  

Комисията се събра след получаване на информацията за 

подадена оферта в ЦАИС ЕОП. Офертата беше декриптирана в 

съответния срок. Бяха прегледани подадените документи, които 

съответстват и показват, че участникът отговаря на поставените 

изисквания както за лично качество, така и във връзка с подадената 

ценова оферта, която е в рамките на предвидения в обявата и в 

решението за обявяване на поръчката, максимална прогнозна 

стойност, поради което комисията, след като разгледа всички тези 

документи и ценовото предложение, реши да класира участника 

Застрахователно дружество „ОЗК – ЗАСТРАХОВАНЕ“, на първо 

място, който е и единственият участник в тази поръчка. 

Комисията предлага на Централната избирателна комисия да 

определи за Изпълнител и да сключи договор с класирания на първо 

място участник Застрахователно акционерно дружество „ОЗК – 

ЗАСТРАХОВАНЕ“.  

С този доклад предлагам Централната избирателна комисия 

със свое решение да одобри работата на комисията по разглеждане и 

оценка на офертата по тази обществена поръчка. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по доклада и по предложението за решение? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 
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ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Следващият ми доклад е във връзка 

с току-що приетата работа на комисията съгласно направеното 

предложение до Централната избирателна комисия. 

Предлагам Централната избирателна комисия да приеме 

решение относно определяне на изпълнител на обществена поръчка 

чрез събиране на оферти с обява по реда на чл. 186-189а от Закона за 

обществените поръчки с предмет: „Застраховане на движимо 

имущество на ЦИК по Обособена позиция № 1: „Застраховане на 

12847 комплекта СУЕМГ“. 

Проектът на решение е в моя папка с проектен номер 3878, в 

който са изложени обстоятелствата, които преди малко ви 

докладвах, по работата на комисията, с приетата нейна работа.  

Предложението е с решение Централната избирателна 

комисия да определи за Изпълнител на обществената поръчка 

класирания на първо място участник, друг участник няма. 

 Упълномощаваме председателя на Централната избирателна 

комисия да подпише с определения за Изпълнител участник договор 

за изпълнение на предмета на обществената поръчка, както и на 

основание съответния член от ЗОП протоколът от работата на 

комисията да се публикува в регистъра на обществените поръчки 

„Профил на купувача“ и да се изпрати на участника. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 3029/21.03.2024 г. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Следващият ми доклад е докладна 

записка с вх. № ЦИК-09-86 във връзка с решението за сключване на 

договор с класирания на първо място участник в процедурата за 
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подбор на кандидатите за длъжността „домакин“ в Централната 

избирателна комисия. 

С цитираната докладна записка е представен проект на текст 

на трудов договор. Моля да го погледнете и да бъде гласуван текстът 

на договора, който следва да бъде сключен от председателя на 

Централната избирателна комисия с класирания на първо място 

кандидат. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по доклада. 

Моля, режи на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви за сведение и 

запознаване писмо с вх. № ЦИК-02-28/20.03.2024 г. от главния 

секретар на Народното събрание, с което се изисква от Централната 

избирателна комисия допълнителна информация във връзка с 

дейности, за които сме изискали съдействие. Дейностите са свързани 

със сключения договор между ЦИК и „Информационно обслужване“ 

АД по повод инфраструктурата на Централната избирателна 

комисия – сървърната услуга. 

Засега го докладвам за сведение и запознаване, като ще 

възложа на директор дирекция „Администрация“ да подготви 

необходимата информация и впоследствие ще докладвам за 

възможността за действие и отговор. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Следващ 

докладчик – колегата Елка Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, за сведение и запознаване, тъй 

като вече е докладвано, изплащане на възнаграждение на ОИК – 

Видин. От общината ни уведомяват за това, че има изготвена 

справка и следва да им бъдат преведени сумите по посочената от тях 
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банкова сметка – вх. № МИ-06-315. Насочвам го към счетоводството 

за предприемане на последващи действия. 

Имам още един доклад също за сведение и запознаване. 

Колегите от Централната избирателна комисия на Малдивите ни 

уведомяват за промени в състава на комисията. Имат назначен нов 

заместник-председател. Пожелавам му успех в бъдещата му работа!  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Следващ 

докладчик – колегата Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам проектен номер 9248 до 

министъра на електронното управление. Подготвен е отговор във 

връзка с последното писмо относно съхраняването на записите от 

видеонаблюдението по време на изборите на 2 април 2023 г. 

Писмото, последно постъпило, е с вх. № НС-04-2/14.03.2024 г. 

Предлагам след запознаване с текста, да бъде изпратен 

отговорът. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по текста. 

Ако няма предложения по текста, моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик – колегата Георгиева. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, с вх. № МИ-15-7-

9/21.03.2024 г. сме получили решение и протокол от проведено 

заседание на 20 март от ОИК – Сливо поле, на което предсрочно са 

прекратили пълномощията на общински съветник и са обявили за 

избран следващия от листата на политическата партия. Докладвам 

ви го за сведение и за приобщаване към масива от документи, които 

пристигат от общинските избирателни комисии, с решение и 

протоколи. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

предлагам да гласуваме текста на съобщение, което е качено във 
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вътрешната мрежа под дневния ред, с корекциите, които обсъдихме, 

и да бъде публикувано на нашата страница, на фейсбук страницата 

на ЦИК и изпратено като прессъобщение. 

Има ли други предложения по текста? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 19 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието. Ще продължим в 14,00 ч. 

 

(След прекъсването.) 

 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Здравейте, 

колеги! В залата сме девет членове на Централната избирателна 

комисия – имаме необходимия кворум, можем да продължим 

заседанието. 

Докато в залата дойде докладчикът по първа точка, ще 

продължим с точка трета: Искания за изплащане възнаграждения на 

ОИК. 

Колега Стоянова, заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Благодаря. Колеги, с вх. № МИ-27-112 

сме получили искане за изплащане на възнаграждения по т. 8 и т. 9 

от наше Решение № 2902 от ОИК – Етрополе. 

Към искането са представени изискуемите документи, в това 

число протокол и справка. Налична е счетоводна справка, както и 

контролен лист за законосъобразността на поетото задължение.  

Предлагам да бъде изплатена сумата в размер на 784,70 лв. с 

осигурителните вноски за проведено заседание на ОИК – Етрополе. 

Ако нямате бележки, моля да го подложим на гласуване. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по доклада? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Връщаме се към точка четвърта: Административни преписки. 

Заповядайте, колега Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, в моя папка има подпапка, 

която се казва „ЕП към МП“. От нас се иска информация, която се 

отнася до Правилата за провеждане на предизборна кампания. По-

скоро искат да прегледаме файла, и ако има актуализация, да 

направим тази актуализация в track changes и да я върнем най-късно 

до понеделник – 25 март. Докладвам го за сведение и запознаване в 

момента. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, в тази 

точка ще ви докладвам докладна записка, която е в папката на 

колегата Солакова, с вх. № ЦИК-09-60-2 от днешна дата. Това е във  

връзка с необходимостта да поискаме от Народното събрание 

възможност да бъде осигурен достъп на трима служители от 

„Архивистика“ на 23-и и 24 март (събота и неделя), за да работят във 

връзка с договора по архивирането. 

Към докладната записка е подготвено писмо до главния 

секретар на Народното събрание и началника на сектор „Охрана“ на 

Народното събрание. 

Моля да се запознаете с него и ще го подложа на гласуване. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

Колегата Гергана Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви за сведение, 

получено с писмо вх. № ЦИК-00-92-1/21.03.2024 г. от 
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„Информационно обслужване“ АД, към което е приложена 

декларация по последно сключения Договор № 4, от още един 

служител на „Информационно обслужване“ АД за 

конфиденциалност – докладвам за сведение. Същата ще бъде 

предоставена на директор дирекция „Администрация“ за прилагане 

към преписката на договора. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, има ли 

други доклади в точка четвърта? 

Заповядайте, колега Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви току-що 

постъпила на мой доклад преписка, която, мисля, че е абсолютно 

идентична с преписката, която преди малко докладва колегата 

Димитров. Става въпрос за вх. № ЕП-04-01-11/21.03.2024 г., а 

именно писмо до председателя на ЦИК, до Николай Павлов – зам.-

министър на икономиката и индустрията, до Михаил Стойнев – зам.-

министър на електронното управление, до СЕМ и копие до 

Народното събрание относно потвърждаване или актуализиране на 

информация относно Правилата за провеждане на предизборна 

кампания в България. Моля за присъединяване към преписката. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Връщаме в точка 

трета: възнаграждения на ОИК. 

Заповядайте, колега Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, съжалявам, че така 

разпокъсано докладвам, но така ми се предоставят преписките със 

съответните документи – връщам отново преписка с вх. № МИ-27-

119/15.03.2024 г., като в първата част на заседанието приехме 

протоколно решение за изплащане по изпълнителния лист, а сега 

връщам преписката на доклад в частта относно искането за 

изплащане на възнаграждение на ОИК – Котел. 

Искането за изплащане на възнаграждение е за проведено 

заседание на комисията на 2 март 2024 г., на което са присъствали 

председател, четирима зам.-председатели, секретар и 5 членове на 

ОИК – Котел. 
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Сумата е в размер на 784,70 лв. ведно с осигурителните 

вноски. Преписката е комплектувана с необходимите документи, 

както и съдържа контролен лист за поемане на задължението и 

законосъобразност. 

Предлагам с протоколно решение да одобрим плащането на 

докладваното от мен възнаграждение на ОИК – Котел. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по доклада? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик в тази точка – колегата Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

с вх. № МИ-27-96-1 искане от ОИК – Хитрино, за изплащане на 

възнаграждение във връзка с проведено заседание на 26 февруари 

2024 г. относно прекратяване пълномощията на кмет на кметство от 

община Хитрино – кметството е в село Студеница, и уведомяване на 

ЦИК за насрочване на нов избор за кмет на кметство в същото село. 

Приложена е счетоводна справка, контролен лист. С искането 

са ни изпратени всички документи, включително и протокол от 

заседанието. 

Предлагам да одобрим направения разход на обща стойност 

625,10 лв. за възнаграждение за секретар, трима зам.-председатели, 

тъй като заседанието е ръководено от зам.-председател и 5 членове 

на ОИК – Хитрино. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Становище по 

доклада? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 
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Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

 

Колеги, връщаме се на точка първа: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОТКРИВАНЕ НА 

ПРОЦЕДУРА ЗА ВЪЗЛАГАНЕ НА ОБЩЕСТВЕНА ПОРЪЧКА С 

ПРЕДМЕТ: „ИЗГОТВЯНЕ НА АУДИО И АУДИО-ВИЗУАЛНИ 

ПРОИЗВЕДЕНИЯ И ДРУГИ МАТЕРИАЛИ ВЪВ ВРЪЗКА С 

РАЗЯСНИТЕЛНА КАМПАНИЯ ПРИ ПРОИЗВЕЖДАНЕ НА 

ИЗБОРИТЕ ЗА ЧЛЕНОВЕ НА ЕВРОПЕЙСКИ ПАРЛАМЕНТ ОТ 

РЕПУБЛИКА БЪЛГАРИЯ ПРЕЗ МЕСЕЦ ЮНИ 2024 Г. 

Заповядайте, колега Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, докладвам ви докладна записка 

от Красимира Манолова, директор дирекция „Администрация“ с вх. 

№ ЦИК-09-91/20.03.2024 г. относно изготвен проект на 

документация за възлагане на обществена поръчка с предмет: 

„Изготвяне на аудио и аудио-визуални произведения (клипове) и 

други материали за провеждане на разяснителна кампания от ЦИК 

за произвеждане на изборите за членове на Европейски парламент от 

Република България“. 

Минавам към подготвения проект на решение в тази връзка. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Само за момент, 

колега Томов, колеги, всички материали след корекцията по 

изискване на Централната избирателна комисия, са качени във 

вътрешната мрежа в папка „Разяснителна кампания – коригирана“, 

така че това, което докладва в момента колегата Томов, е в тази 

папка. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря, трябваше аз да го кажа. 

Благодаря за напомнянето. 

Накратко ще резюмирам съдържанието на проекта на 

решение. На основание чл. 57, ал. 1, т. 32 във връзка с чл. 18, ал. 2 и 

§ 3 от Допълнителните разпоредби на Изборния кодекс, както и 
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чл. 20, ал. 2, т. 2, чл. 18, ал. 1, т. 12 и чл. 178-181 от Закона за 

обществените поръчки проектът предвижда да се открие процедура 

„публично състезание“ за възлагане на обществена поръчка с 

предмет: „Изготвяне на аудио и аудио-визуални произведения 

(клипове) и други материали за провеждане на разяснителна 

кампания от Централната избирателна комисия за произвеждане на 

изборите за членове на ЕП. 

Предметът на поръчката включва: създаване на логотип и 

визия/иконографика за разяснителна кампания; изработване на 

7 броя аудио-визуални материали – информационни видеоклипове с 

продължителност до 30 секунди, като темите на тези видеоклипове 

са: един общ агитационен клип избори за членове на Европейския 

парламент от Република България; кой има право да гласува; 

гласуване на български граждани извън страната; гласуване по 

настоящ адрес; гласуване на избиратели с увреждания; гласуване с 

хартиена бюлетина; гласуване с машина. Пет от тези теми ще бъдат 

използвани за изработване на 5 броя аудиоклипове.  

Темите на аудиоклиповете са: кой има право да гласува; 

гласуване по настоящ адрес; гласуване на избиратели с увреждания; 

гласуване с хартиена бюлетина; гласуване с машина. 

Нататък проектът предвижда създаване на 4 броя банери в 

статичен и динамичен формат, а също и по допълнително зададени 

формати и размери от Възложителя; изработване на каре за печатна 

медия в три формата; изработване на дизайн на информационен 

материал/брошура, който е за електронно разпространение и да се 

изработи в интерактивен електронен формат; дизайн на други 

дигитални материали, включително дизайн на пано. 

Поръчката няма да бъде разделена на обособени позиции. 

Максималната прогнозна стойност е в размер на 50 хиляди лева, без 

включен ДДС.  

При сключване на договора с Централната избирателна 

комисия необходимите за целта средства се осигуряват по реда на 

чл. 109, ал. 3 от Закона за публичните финанси и чл. 18, ал. 2 от 
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Изборния кодекс; одобрява документация за обществената поръчка; 

определя за отговорни длъжностни лица Милена Радославова, 

главен юрисконсулт и              Е.         Х., старши юрисконсулт от 

звено „Правна дейност“ към дирекция „Администрация“ на 

Централната избирателна комисия. Възлага на тези отговорни лица 

да създадат обществената  поръчка в ЦАИС ЕОП и да осъществят 

дейностите, свързани с провеждането на обществената поръчка. 

Това е проектът на решение, който представям на вашето 

внимание. В папката с документацията във вътрешната мрежа са и 

останалите документи, свързани с евентуалното откриване на тази 

процедура. 

Добавям, че е приложен контролен лист със становище от 

финансовия контрольор за законосъобразност относно поемане на 

задължение в размер на 60 хиляди лева с включен ДДС, съответно 

50 хиляди лева без ДДС. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля да 

се запознаете с проекта на решение, както и с цялата документация. 

Тъй като обемът от документация е много голям и трябва да се 

запознаем с него, давам почивка. 

Ще продължим в 15,00 ч. 

 

 (След прекъсването.) 

 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

продължава заседанието на Централната избирателна комисия. 

Четиринадесет членове сме в залата. 

Колегата Томов представи проекта на решение, запознахме се 

с документацията по обществената поръчка. 

Предлагам ви да гласуваме проекта на решение, както е 

представен. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 
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Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3030/21.03.2024 г. 

Връщаме се в точка четвърта – заповядайте, колега Ципов. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви с вх. №№ НС-

04-02-10 и НС-04-02-10-1/20.03.2024 г. писма от ОД на МВР – 

Пловдив, с които искат да им предоставим информация дали 

служители, назначени в ОД на МВР – Пловдив, не са били 

кандидати за народни представители, общински съветници и 

кметове. В моя папка от днес ще видите проекти на писма до 

директора на ОД на МВР – Пловдив. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по текстовете на писма. Не виждам. 

Подлагам на гласуване и двете писма с проектни номера 9238 

и 9239. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам ви вх. №№ МИ-09-83 и 

МИ-09-83-1 – писма от Следствения отдел на Софийска градска 

прокуратура, с които искат да им предоставим информация дали 

посочени лица със съответните ЕГН-та, от село Ковачево, община 

Септември са били председатели на секционни комисии, находящи 

се на територията на село Ковачево, община Септември, в изборите 

за кметове и общински съветници на 29 октомври. 

В моя папка от днес ще видите проект на писмо до ОИК – 

Септември, с копие до Софийска градска прокуратура, Следствен 

отдел, да бъде предоставена исканата информация. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по доклада? 



28 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви с вх. № НС-04-

2-11/20.03.2024 г. писмо от ОД на МВР – Елхово, с което искат да 

им предоставим информация дали няколко посочени лица със   

съответните единни граждански номера са били кандидати и дали са 

били избрани за народни представители в Четиридесет и деветото 

народно събрание. 

В моя папка от днес ще видите проект на писмо до 

„Информационно обслужване“ АД, за да ни бъде предоставена 

исканата информация. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам ви вх. № ПВР/НС-9-

7/16.03.3034 г. – постановление за прекратяване на наказателно 

производство от Софийска районна прокуратура за престъпление по 

чл. 313, ал. 1 от Наказателния кодекс във връзка с упражнено 

избирателно право в изборите на 21 ноември 2021 г. на територията 

на Кралство Нидерландия. Поради липса на доказателства е 

прекратено съдебното наказателно производство. 

Докладвам ви го с предложение да не бъде обжалвано. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Последният ми доклад за днес е за 

сведение с вх. № МИ-15-7/15.03.2024 г. – писмо от ОИК – Враца, с 

което ни изпращат препис от Решение № 274-МИ от 13 март на ОИК 

– Враца, за предсрочно прекратяване пълномощията на общински 

съветник и обявяване на следващия в листата. Докладвам го за 

сведение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Заповядайте, 

колега Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Докладвам вх. № МИ-15-7-7/19.03.2024 г. 

От ОИК – Мездра, ни изпращат решение за прекратяване 

правомощия на общински съветник, всъщност те са отхвърлили 

сигнал за предсрочно прекратяване пълномощията на кмета на 

кметство Моравица. Докладвам за сведение и приобщаване към 

съответния масив. 

С вх. № МИ-15-7-8/20.03.2024 г. от ОИК – Димитровград, ни 

изпращат решение на ОИК – Димитровград, за прекратяване 

пълномощия на общински съветник и избиране на следващия от 

листата – също за сведение, респективно приобщаване към 

съответния масив. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Заповядайте, 

колега Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във връзка с писма, които 

получихме в Централната избирателна комисия, за предоставяне на 

услуги от „Бенефит Системс България“ ООД, с оглед на това, че 

нямаме подробна информация относно абонаментните карти за 

ползване на услугата „multisport“,  предлагам да изпратим писмо и 

да поискаме информация относно цената, срока и други условия на 
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ползване, както и допълнителна информация, която решат да ни 

предоставят. Проектът на писмо е във вътрешната мрежа. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

С това изчерпахме докладите в точка четвърта. 

Връщам на точка трета – заповядайте, господин Баханов. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, докладвам ви искане 

от ОИК – Гоце Делчев, с вх. №№ 27-98 с индекси 1, 2, 3, 4 и 5. 

Искането е за изплащане на възнаграждение за проведени 

4 заседания и дадено дежурство от колегите от ОИК – Гоце Делчев. 

На 17 януари 2024 г. председател, четирима зам.-

председатели, секретар и четирима членове са провели заседание, на 

което са констатирали предсрочно прекратяване пълномощията на 

общински съветник и са обявили за избран следващия в листата от 

коалиция „БСП за България“. 

На дата 2 февруари отново е имало заседание, на което са 

решили, че Решение № 50 от 8 януари 2024 г., постановено по адм. 

дело по описа на Административен съд – Благоевград, няма да бъде 

обжалвано от ОИК – Гоце Делчев. След влизане на решението в сила 

да се свика ново заседание, с което да се изпълнят дадените 

указания. На това заседание са разгледали решението, с което е 

обявено решение на ОИК и са върнали изборните книжа на ОИК за 

промяна на резултатите съобразно решението. 

На 13 февруари отново е проведено заседание, на което е 

представено за връчване съобщение за касационна жалба против 

Решение № 50 по адм. дело на Административен съд – Благоевград. 

Искането от жалбоподателя е да бъде отменено като неправилно 
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решението. Взели са решение в указания от закона срок ОИК  да 

изрази становището си по касационната жалба, подадена против 

решението на ОИК. На 13 февруари, както ви казах, е представено за 

връчване съобщение и ОИК е решила в указания от закона срока да 

изрази становище по касационната жалба. 

След това, уважаеми колеги, на 15 февруари 2024 г. отново е 

проведено заседание, на което са приели становище по касационната 

жалба, а становището на колегите от ОИК – Гоце Делчев, е 

изработено на дежурство, дадено на 14 февруари от 4 зам.-

председатели, секретар и 5 членове. Представили са касационната 

жалба, което е наложило присъствието на ОИК да бъде в по-

разширен състав. Касационната жалба е 8 страници, становището, 

изработено от ОИК, е страница и половина. Приели са, че жалбата е 

допустима и основателна. 

Изготвен е контролен лист от счетоводството на ЦИК, както 

и счетоводна справка, от която е видно, че за проведените заседания, 

за които подробно ви информирах, и едното дежурство, общата сума 

е 3837,05 лв. с осигурителните вноски. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по доклада и предложението. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Чаушев, заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, ще ви докладвам 

четири искания за изплащане на възнаграждения от общински 

избирателни комисии. 

Започвам с вх. № МИ-27-113/13.03.2024 г. С този входящ 

номер от ОИК – Казанлък, сме получили искане за изплащане на 

възнаграждения за проведено заседание на 11 март от председател, 
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четирима зам.-председатели, секретар и 4 членове за прекратяване 

пълномощия на избран общински съветник и обявяване на 

следващия. Дадено е и едно дежурство на 10 март от председателя за 

подготвяне на съответните материали и организация на проведеното 

заседание на следващия ден. 

Налични са контролен лист и счетоводна справка, поради 

което предлагам да гласуваме изплащането на тези възнаграждения 

за ОИК – Казанлък, в размер на 804,65 лв. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по доклада и предложението. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: От  ОИК – Кърджали, с вх. № МИ-27-116/ 

14.03.2024 г. сме получили искане за изплащане на дежурство, 

дадено от председател и зам.-председател на 11 март 2024 г., на 

което са разгледали писмо и предоставяне на информация за една 

избирателна секция във връзка с проведените общински избори, а 

писмото е изпратено до МВР – Кърджали, по насрочена проверка. 

Предлагам да им се изплати възнаграждение за даденото 

дежурство от председателя и зам.-председателя в размер на 

159,60 лв. Наличен е контролен лист и счетоводна справка. 

Предлагам да изплатим исканото възнаграждение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. 

Колеги, становище по доклада и проекта? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, 
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Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Докладвам, колеги, писмо с вх. № МИ-27-

44-2/15.03.2023 г. от ОИК – Плевен, които с това писмо ни 

уведомяват, че не е получено протоколното решение по случай, 

който аз съм докладвал за изплащане на възнаграждение, на 

2 февруари.  

При тях не е стигнал протоколът от нашето заседание за 

изплащане на две дежурства, дадени от председателя, с което по 

същество казвам, че по тази преписка имаме протоколно решение и 

изпращаме протокола от нашето заседание, на което аз съм го 

предложил за гласуване и съответно този протокол да стигне и до 

ОИК. Това е. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, с това 

изчерпахме дневния ред. 

Закривам заседанието и насрочвам следващото за вторник, 

26 март 2024 г., от 10,30 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 15,30 ч.) 

 

 

 

   ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Росица Матева 

 

   СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 


